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Svar på interpellation från Susanna 
Göransdotter (V) angående 
bostadsförsörjningen i Karlstad

Susanna Göransdotter ställer i en interpellation till undertecknad, följande frågor: 

1. Vilket arbete bedrivs inom Karlstads kommun för att säkra den långsiktiga 
bostadsförsörjningen?

2. När ser vi ett nytt bostadsförsörjningsprogram efter det som gällde fram till 
2011?

3. Vilka konkreta mått och steg kommer vidtas under det närmaste året för att 
komma till rätta med den allt akutare bostadsbristen i Karlstad?

Kommunstyrelsen gav kommunledningskontoret, i september 2014, uppdraget att 
revidera det befintliga bostadsförsörjningsprogrammet. Arbetet har inletts genom 
att ta fram en bostadsmarknadsanalys som presenterades översiktligt vid 
Bostadsmarknadsdagen i november 2015. 

Sett över den senaste 10-årsperioden visar analysen att byggtakten i kommunen 
måste öka för att möta befolkningstillväxten. Det är därför glädjande att 
bostadsbyggandet idag ökat markant i Karlstad. Under 2015 kommer det ha 
beviljats bygglov för ca 1000 nya bostäder och byggtakten ser inte ut att mattas av. 
I början av 2016 kommer ytterligare 650 bostäder att beviljas bygglov och fler 
projekt är på ingång. Till detta kan tilläggas att KBAB i och med reviderade 
ägardirektiv uppdras att öka sitt byggande till 150 nya bostäder per år.
 
Kommunledningskontoret har även fått i uppdrag att se över utbudet av de bostäder 
som finns i dag för de grupper som kommunen har ett särskilt ansvar för, samt ta 
fram en prognos över det framtida behovet. I uppdraget ingår också att ta fram 
långsiktiga förslag på lösningar för de här grupperna.

Svar på frågorna:
1. Kommunledningskontoret har i uppdrag att revidera det befintliga 

bostadsförsörjningsprogrammet.
2. Ett nytt bostadsförsörjningsprogram beräknas vara klart vintern 2016/2017
3. Bostadsbyggandet är på en rekordnivå idag men för att säkerställa en 

fortsatt positiv utveckling fortsätter vi prioritera en god planberedskap.

Per-Samuel Nisser (M)
Kommunstyrelsens ordförande


